



**YIGAL ARNON & Co.**  
LAW FIRM

## Clients Update – March 25, 2020

### China Group Update

-English follows-

尊敬的客户，同事和朋友们：

我们想让您知道：虽然 COVID-19 病毒在全球范围内继续传播，但 Yigal Arnon 律师事务所承诺会为您持续提供稳定的服务。与此同时，我们也竭尽全力为员工提供一个安全的工作环境。为了保持稳定的服务质量，我们配备了全套的远程工作技术。

我们律所长期以来致力于中以之间的交易，并会继续将此作为业务发展的重点。尽管当前在全球范围内存在着挑战，但我们始终认为中以商业关系的基础十分牢固，并有望在未来几年继续增长。基于这一愿景，我们最近扩大了业务团队。在此，我们想介绍一下我们的最新团队成员：Chaya Alexandra Kong 江日岚女士（香港持证律师）和来自中国大陆的 Yang Cheng 女士。

江日岚 (Chaya) 女士是我所的外国法律顾问，也是香港持证律师。她的专业领域为国际公司，特别是中国公司的交易、融资以及高科技和初创公司投资和并购重组等。她分别于2015年和2016年获得香港大学的法学学士学位（优等生）和法律专业资格，并于2018年成为香港高等法院执业律师。Chaya 精通英语，普通话和广东话，并能以双语起草法律文件。

程杨目前是 Yigal Arnon 律师事务所国际部的一名实习生。同时她也在商业拓展和市场营销方面有着丰富的经验。2019年，她从 Ramat Gan 法律商业学院获得法学本科学历。2015年她获得 Bar Ilan 大学国际 MBA 硕士学历。在以色列定居以前，她在中国人民大学英语语言文化专业学习，并获得硕士学位。

她们的到来，更加提高了我们中以团队的能力。我们现在可以通过英语、希伯来语、普通话和粤语为您提供一流的法律服务。

为了给攻克 COVID-19 病毒助力，我所更最新发起了新冠病毒公共卫生远程黑客马拉松，邀请大众集思广益在新冠危机中提出实用的新想法，以应对 COVID-19 疫情对公共卫生机构的影响。有关详细信息，请访问：  
[http://bit.ly/Coronavirus\\_Hackathon](http://bit.ly/Coronavirus_Hackathon).

祝您和的家人们身体健康，并期待我们的继续合作。

Yigal Arnon 律师事务所，中国部门主要律师：



31 Hillel Street, Jerusalem 9458131, Israel | Tel: (+972) 2 623 9239 | Fax: (+972) 2 623 9233  
1 Azrieli Center, Tel Aviv 6702101, Israel | Tel: (+972) 3 608 7777 | Fax: (+972) 3 608 7724  
[www.arnon.co.il](http://www.arnon.co.il) | [info@arnon.co.il](mailto:info@arnon.co.il)

Dear Clients, Colleagues and Friends,

As COVID-19 continues to spread throughout the world, we are writing to advise you of our continued commitment to ensuring business continuity and providing a safe environment for our colleagues and staff. In order to ensure continuity of service we are fully able to work and meet remotely.

Our firm remains focused and dedicated to continuing to support China-Israel transactions. Despite the current global challenge, we remain confident that the foundation of China-Israel commercial ties is solid and anticipate continued growth in the years ahead. With this vision, we have recently expanded our practice group and are pleased to welcome our newest members, Ms. Chaya Alexandra Kong (qualified in Hong Kong) and Ms. Yang Cheng. Their qualifications and work experience may be seen below this email.

Chaya Alexandra Kong, foreign legal consultant of Yigal Arnon & Co., is a Hong Kong qualified lawyer who focuses on international corporate transactions, financing of and investments in high-tech and start-up companies, and mergers and acquisitions, particularly in matters involving companies and assets located in greater China. Chaya received her LLB (magna cum laude) and PCLL from the University of Hong Kong in 2015 and 2016 respectively, and was admitted as a solicitor to the High Court of Hong Kong in 2018. She speaks English, Mandarin Chinese and Cantonese fluently.

Yang Cheng is an intern at the International Practice Group at Yigal Arnon & Co. and is an experienced Business Development and Marketing professional. Yang received her LLB from College of Law & Business in Ramat Gan in 2019, her MBA in International Business from Bar-Ilan University in 2014, and her MA in English Culture and Literature from Ramin University in Beijing in 2007.

With our strengthened team, we are able to provide "first-in-class" legal services in English, Hebrew, Mandarin and Cantonese even in these challenging times.

In joining the efforts to address the COVID-19 crisis, our firm has recently initiated and is operating the Coronavirus Public Health Remote Hackathon in order to call for new and pragmatic solutions to the immediate impact of COVID-19 pandemic on public health institutions. For details, please visit [http://bit.ly/Coronavirus\\_Hackathon](http://bit.ly/Coronavirus_Hackathon).

We extend wishes for good health to you, your families and communities, and look forward to continuing working with you.

The China Practice Group of Yigal Arnon & Co.



Adv. Simon Weintraub  
simonw@arnon.co.il



Adv. Daniel Green  
danielg@arnon.co.il



Adv. Micki Shapira  
mickis@arnon.co.il

